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KERNRAAD  

Verslag vergadering – 31 januari 2023,19u00 

     

AANWEZIG  

Ann De Forche, Bart Supply, Gudrun Versavel, Jocelyn Dierickx-Visschers, Lynn Van den 

Berghe, Norbert Vandommele, Patrick Decoster, Ronny Mistiaen, Rudy Segers, Virginie 

Derumeaux en Francis Kerckhof 

VERONTSCHULDIGD 

Andy Vancoillie 

 

1 Verslag vorige vergadering 

1.1 IPitup beweegbank 

De IPitup beweegbank model ‘large beton’ werd besteld (€ 7.174 excl. btw + € 410 excl. btw 

transportkost). 

 

 De beweegbank zal op vrijetijdssite Zuid geplaatst worden door de technische dienst. 
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1.2 Drinkwaterfontein atletiekpiste 

De DuoBidonVuller (€ 1.325 excl. btw + € 112,50 excl. btw transportkost) is besteld. Deze zal 

geplaatst worden door de technische dienst op de zijmuur van de materiaalberging van het 

American Football. Bij ingebruikname zal een éénmalige controle uitgevoerd worden (€ 217 

excl. btw voor staal name en analyse van het drinkwater). 

1.3 Gebruik topturnhal 

In het overzicht hieronder vind je het aantal gebruiksuren van de topturnhal terug voor 2022. 

Gebruiker # uren % 

Gym Izegem 2.489 70,05 

Artgym 2000 Lendelede 456,5 12,85 

Turnclub de Zeester Oostende 221,5 6,23 

Prizma Middenschool Izegem 137,33 3,86 

FC Mandel United 113 3,18 

BuBao St Idesbald Roeselare 38,75 1,09 

Gymclub Elastika Roeselare 27 0,76 

Tribes American Football 22,5 0,63 

Turnclub Rap en Knap Meulebeke 16,5 0,46 

Campus Sterrebos Roeselare 13 0,37 

Sportdienst Izegem (sportklassen) 12,25 0,34 

Flac Izegem 6 0,17 

TOTAAL 3.553 100,00 

2 Stavaza toekomstvisie zwembadencomplex 

De zwembadenquête Zwem22 werd voor het Izegemse zwembadencomplex ingevuld door 

826 respondenten. In vergelijking met de andere gemeenten binnen de regio Midwest is dit 

een enorm succes. 

Naast de algemene bevraging kon er door Izegem een aantal bijkomende vragen worden 

gesteld. Deze vragen werden ondertussen geanalyseerd en de resultaten worden hier 

besproken. 

• Wat zou er zeker aanwezig moeten zijn, mocht er een nieuw zwembad worden 

gebouwd in Izegem? 

• Vind je het nodig dat er een buitenbad is in Izegem en waarom? 
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• Maak je nu al gebruik van het buitenbad in Izegem? En zo ja, hoeveel keer per jaar? 

• Wat is de reden dat je komt zwemmen in het buitenbad van Izegem? 

• Hoe ver wil je je verplaatsen om gebruik te maken van het buitenbad van Izegem? 

Voor de correcte interpretatie van de resultaten is het belangrijk om volgende zaken mee te 

geven. 

• Niet alle vragen werden door iedereen beantwoord. Het aantal personen dat 

geantwoord heeft op de bovenstaande vragen varieert tussen de 54 en 75%. 

• De zwembadenquête werd bijna uitsluitend beantwoord door huidige gebruikers van 

het zwembadencomplex. Om een representatief beeld te krijgen zou een 

steekproefsgewijze bevraging van de totale Izegemse bevolking nodig zijn. Dit kan 

gebeuren via het burgerpanel. 

• De algemene vragenlijst werd nog niet geanalyseerd. 

Om geen verkeerde conclusies te trekken, zal alle info verzameld worden en samen 

gepresenteerd worden. Streefdoel is om de gegevensanalyse rond te krijgen tegen medio 

2023. 

De sportraad geeft nog mee om rekening te houden met een vlotte mobiliteit voor trage 

weggebruikers naar het toekomstige nieuwe zwembadencomplex. Een ruime, overdekte 

fietsenstalling zo dicht mogelijk bij het gebouw, goede bereikbaarheid met het openbaar 

vervoer, uitrollen van een netwerk van deelfietsen (blue bikes) en deelsteps, ... 

3 Subsidie Boks Izegem Amateurkamp 2023 

Dit punt stond geagendeerd op het CBS van 17 augustus 2022. 

Er zijn een aantal vaste organisaties, die jaarlijks nominatief een subsidie krijgen voor 

sportieve evenementen met een bovenlokale uitstraling zoals Izegem Koers, Izegemse 

Triatlon, Izegem Boks, … 

WPM-Promotions vzw, met maatschappelijke zetel Korenmarkt 11/1 8870 Izegem, 

organiseert op 9 september 2022 een amateurboks gala in zaal Valentino te Izegem. Dit 

boks gala is er om jongeren te ondersteunen en hen te helpen tot het maken van een 

carrière als profbokser. Een dergelijke organisatie heeft een grote financiële impact. De 

organisatie vraagt of ze een (kleine) subsidie kunnen verkrijgen van Stad Izegem. Ieder jaar 
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was dit boks gala een enorm succes. Ze hadden telkens rond de 700 toeschouwers en 

iedere maal kwam het boks gala in de regionale en de nationale krant. 

Het College beslist om geen subsidie te verlenen aan WPM-Promotions voor het 

amateurboks gala. 

De sportraad merkt op dat de boksmeetings op 1/11 en 25/12 geen enkele binding meer 

hebben met Izegem en het aantal toeschouwers ook jaarlijks vermindert. 

WPM-Promotions vzw wordt bestuurd door Peter Kerkhof en Izegemnaren Wouter en Marnix 

Dujardin. Sinds een 5-tal jaren organiseren ze profkampen in Ingelmunster en 

amateurkampen in Izegem. De bokswedstrijden in zaal Valentino zaten steeds nokvol. De 

volgende kamp wordt op 2 juni 2023 ingericht in zaal ISO. De vzw vraagt een minimale 

subsidie voor de organisatie van hun amateurkampen in Izegem.  

De sportraad geeft positief advies. Er wordt gevraagd om dit terug op het CBS te agenderen 

met een motivatie van de beslissing. 

De vraag wordt gesteld of het nuttig is om de subsidiereglementen te herbekijken en een 

voorstel voor te bereiden tegen de volgende legislatuur. 

4 Rondvraag    

4.1 Gala Gouden Merletjes 

Het Gala van de Gouden Merletjes gaat door op vrijdag 21 april 2023 in de blauwe zaal van 

Sportcentrum Noord. Maandag 06/02 is er een vergadering waarbij uit de voorgestelde 

kandidaten 3 laureaten per categorie worden gekozen. Stemmen kan op de website van stad 

Izegem t.e.m. 27 maart 2023. 

De sportraad vraagt of het mogelijk is om voor de komende jaren een vaste datum en een 

vaste locatie vast te leggen. Ze vinden het jammer dat alle categorieën van vroeger niet 

meer gehuldigd worden. Belgische, Vlaamse, provinciale en regionale kampioenen in de 

verschillende leeftijdscategorieën komen nu niet meer aan bod. Dit is vooral jammer voor de 

kinderen en jongeren. 
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4.2 BK Wielrennen 2023 

Tijdens de persvoorstelling van het BK werd er niemand van de sportraad uitgenodigd. 

Flanders Classics organiseert dit en verstuurt hiervoor de uitnodigingen. 

4.3 Sint-Janswielervrienden 

De Sint-Janswielervrienden zijn gestopt op 31/12/2022. Bellevue Koers zal vanaf 2023 

georganiseerd worden door Izegem Koers, maar kan hiervoor geen subsidie krijgen, omdat 

ze al een nominatieve subsidie krijgen. 

4.4 Etentje sportraad 

Om te vermijden dat niet iedereen aanwezig kan zijn, wordt gevraagd om de datum van het 

jaarlijkse etentje vroeg genoeg op voorhand vast te leggen. 

Tijdens de volgende vergadering zal een datum worden afgesproken. 

4.5 Trimzwemmen 

Tijdens het trimzwemmen kregen een aantal gelauwerden een handdoek en anderen niet 

omdat er geen budget meer was. Voor de organisatie van alle zwembadactiviteiten is € 

3.000 voorzien. Kan dit beperkte budget verhoogd worden voor de komende jaren? 

4.6 Volgende vergadering 

De sportraad van 16/02 gaat niet door. De volgende vergadering staat gepland op 16/03 om 

19u in de Zlinzaal. 

Er zal o.a. nagedacht worden over de invulling van de AV. Zijn er interessante thema’s, die 

dan aan bod kunnen komen? Speeddates kunnen nuttig zijn op voorwaarde dat dit goed 

georganiseerd wordt en er boeiende onderwerpen zijn. 


